



明閣秋令 · 鮮旨蟹饌

WONDROUS FEAST OF HAIRY CRAB

原價每位
original price
per person

HK\$1,288

plus 10% service charge

美國運通卡會員限時優惠每位
American Express® Cardmember
limited time offer per person

HK\$938

net price

每位包括三杯侍酒師精選佳釀配搭

Including three glasses of Sommelier recommended wine pairing per person

餐前小食 蟹粉小籠包 Pre-Dinner

Crab Roe, Crab Meat Shanghai Dumpling, Steamed

Moli Parellada, Clos la Soleya Cava Brut Nature, Spain, NV (30ml)

明閣兩小碟

至尊蜜汁叉燒 · 蟹粉金菇脆卷

Ming Court Appetiser Duo

Supreme Pork Loin, Honey, Barbecued

Crab Roe, Crab Meat, Enoki, Bean Curd Wrap, Deep-Fried

黑醋珍珠蟹粉蟹肉燕窩羹

Crab Roe, Crab Meat, Bird's Nest, Superior Rich Broth, Vinegar Pearl, Braised

蟹粉脆皮遼參

Crispy Kanto Cucumber, Crab Roe Sauce, Sautéed

清蒸大閘蟹 (五兩)

Whole Hairy Crab, Steamed (5 tael)

(另加\$250升級至六兩 | upgrade to 6 tael plus \$250)

姜蔥 (瓶裝雞尾酒)

Pineapple & Ginger Vinegar, Bottled Cocktail

蟹粉扒時令有機菜苗

Crab Roe, Organic Green, Braised

生炒臘味糯米飯

Glutinous Rice, Air-Dried Cured Meat, Dried Shrimp, Egg, Spring Onion, Wok-Fried

桂花薑茶紫薯水晶湯丸

Sweet Purple Potato, Glutinous Rice Dumpling, Osmanthus, Ginger, Sweetened Soup

Château Lafurie-Peyraguey 2016, 1er Grand Cru Classé Sauternes (30ml)

明閣
MING COURT

AMERICAN EXPRESS
MEMBER
MONTH

此套餐不可與其他推廣、折扣、會員優惠、會員積分制度或優惠券同時使用。原隻大閘蟹的六兩升級必須在用餐日至少兩天前提早預訂，並列明其數量。以上菜單只限兩位起並適用於2024年9月23日至11月30日，限時優惠淨價已包含茶芥及加一服務費。美國運通卡會員在訂座及付款時須提供合資格運通卡方可享此限時優惠，更可使用美國運通積分抵銷餐賬。盡享240分 = 港幣1元的升級兌換率。

This set menu cannot be used in conjunction with any other promotional offers, discounts, membership privileges, membership points system and gift vouchers. The upgrade request of whole hairy crab requires at least two-day advanced notice prior to the dining date with quantity indication. Minimum two persons per table and available from 23 September to 30 November 2024. Limited time offer net price is inclusive of tea charge and 10% service charge. American Express Cardmembers can enjoy this limited time offer by paying with Eligible Cards when making reservations and settling the bills. The Eligible Transaction can be covered using Membership Reward* points by enjoying a special rate of 240 points per HK\$1.

*有關獎賞詳情，請向美國運通查詢。受條款及細則約束。*For rewards promotion details, please check with American Express. Terms and conditions apply.

